

广西壮族自治区人民对外友好协会

PEOPLE'S ASSOCIATION FOR FRIENDSHIP WITH FOREIGN COUNTRIES

GUANGXI ZHUANG AUTONOMOUS REGION, P.R.CHINA

第二届中国—东盟青少年绘画展 征稿邀请函

中国和东盟国家的青少年朋友们：

中国东盟地缘相近，人文相通。从郑和下西洋到万隆会议再到中国—东盟建立对话关系 30 周年，在各方的共同努力下，我们播下了友谊的种子，走出了一条睦邻友好、合作共赢的光明大道，使彼此成为好邻居、好朋友、好伙伴。青少年是国家的未来，民族的希望，中国东盟的友谊之堤需要青少年朋友们筑牢加固。

为展现各国青少年才艺，增进青少年间的相互了解和认识，密切联系，传承友谊，为中国—东盟关系持续健康发展注入充满活力、友好和积极的力量，广西人民对外友好协会携手贵州省人民对外友好协会、中国—东盟教育交流周秘书处于 2022 年共同举办主题为“我们绘就美好未来”的第二届中国—东盟青少年绘画展。

鉴此，我们诚邀中国和东盟各国青少年朋友们积极参与此次活动，用手中的画笔描绘中国与东盟友好未来。

具体安排如下：

一、主办单位：贵州省人民对外友好协会、中国—东盟教育交流周秘书处

二、特邀主办单位：广西壮族自治区人民对外友好协会

地址：中国广西壮族自治区南宁市民主路 14 号，邮编：530023
电话：(86) 771-5645989，传真：(86)771-5626203
Add: No.14, Minzhu Road, Nanning, Guangxi, P.R. China
Post Code:530023
Tel: (86) 771-5645989, Fax: (86)771-5626203

三、活动主题：我们绘就美好未来

四、展示方式：线下和线上相结合

五、参展对象

中国和东盟各国 3—22 岁青少年。按照年龄分为 2 个组别：

（一）少儿组：（3—12）岁

（二）青年组：（13—22）岁

六、绘画内容

（一）水粉画、素描、油画棒、彩笔画等形式不限。

（二）作品纸张规格：A3 (420mm × 297mm) —4 开 (389mm × 546mm)

纸张大小。

七、时间安排

（一）投稿截止日期：2022 年 5 月 1 日

（二）绘画展开幕时间：2022 年 7 月

（三）绘画展时间：开幕式结束后长期线下展出，同时进行云

展览

八、展出地点

中国-东盟（蓬莱）青少年交流活动中心、贵州美术馆、广西壮族自治区科学技术馆等

九、评选作品

1. 本次活动共评出少儿组和青年组一等奖共 20 名、二等奖共 30 名、三等奖共 40 名及入围奖若干名。为优秀组织单位、获奖指导教师和学生制作荣誉证书。

2. 制作印发《第二届中国—东盟青少年绘画展获奖作品集》。

十、投稿方式

（一）投稿作品：原件需在背面右下角注明参展国家，学校，

作者姓名、性别及年龄，作品名称及寓意，字迹工整。

(二)填写《第二届中国—东盟青少年绘画展报名表》(附件1)。

(三)投稿方式：东盟国家参展作品以扫描电子版为主。中国国内参展作品请邮寄原件至：贵州省贵阳市白云区蓬莱 x158 产业大道，中国-东盟青少年交流活动中心，周老师（收），18985015675，邮寄费用自理。

所有参展作品请扫描电子版发送至我会邮箱：
gxpaffc@wsb.gxzf.gov.cn 或 1228100997@qq.com。

未尽事宜，请联系广西对外友协赵老师：0771-5645989。

广西壮族自治区人民对外友好协会

2022年3月31日



第二届中国—东盟青少年绘画展报名表

国家		姓名	
性别		年龄(组别)	
学校		辅导老师	
作品名		画种	
作品表达			
作品尺寸 (单位: cm)		邮箱	
地址:		QQ/微信	

电子版作品提交要求

电子版请提交扫描件（尽量不使用相机拍摄），文字（含附图）采用彩色扫描：

（一）文件大小：5-10M

（二）分辨率：600dpi

（三）格式：jpg

（四）文件命名：国家-学校-姓名-性别-年龄-作品名称-作品表达的意义

(Translation)

The Second China-ASEAN Youth Painting Exhibition

Invitation

Dear young friends of China and ASEAN countries:

China and ASEAN are geographically close and culturally connected. From Zheng He's voyages to the Bandung Conference ,then to the 30th anniversary of the establishment of China-ASEAN dialogue relations, with the joint efforts of all parties, we have sown the seeds of friendship and blazed a bright road of good-neighborliness, friendship and win-win cooperation. Thus made us good neighbors, good friends, and good partners. Young people are the future of the country and the hope of the nation. The friendship linked between China and ASEAN needs to be strengthened by young friends.

In order to exhibit the talents of young people from China and ASEAN, and to enhance mutual understanding among young people, keep close contact to inherit friendship, and inject vitality, friendship and positivity into the sustainable and sound development of China-ASEAN relations, the People's Association for Friendship with Foreign Countries of Guangxi Zhuang Autonomous Region of China joins hands with Guizhou Provincial People's Association for Friendship with Foreign Countries and China-ASEAN Education Cooperation Week Secretariat in hosting the Second China-ASEAN Youth Painting Exhibition in 2022.

In view of this, we sincerely invite young friends from China and ASEAN countries to actively participate in this event and paint the

future of friendship between China and ASEAN with their brushes.

Information for participation is as follows:

I. Sponsors: Guizhou Provincial People's Association for Friendship with Foreign Countries of China
Secretariat of China-ASEAN Education Cooperation Week

II. Specially Invited Sponsor: People's Association for Friendship with Foreign Countries of Guangxi Zhuang Autonomous Region of China

III. Theme

We together paint a better future

IV. Mode for Display

Gallery Exhibition & Online Display

V. Target Participants

Children, adolescents and youngsters aged from 3 to 22 in China and all ASEAN countries. Two competitive groups are divided by age:

- i. Group for Children: 3-12 years old
- ii. Group for Adolescents and Youngsters: 13-22 years old

VI. Requirement of Presentation

- i. Open genre: watercolor paintings, sketches, oil paintings, crayons paintings, etc. are all welcome
- ii. Size of Painting: A3(420mm×297mm) to 389mm×546mm.

VII. Time

- i. Deadline for Submission: May 1, 2022
- ii. Opening Ceremony: July, 2022
- iii. Long-term exhibition in galleries and online display in multiple platforms

VIII. Exhibition Venue

China-ASEAN (Penglai) Youth Exchange Center in Guiyang,

China

Guizhou Art Museum

Guangxi Science & Technology Museum

IX. Review of Entries

i. The event organizers will select 20 First Prize winners, 30 Second Prize winners, 40 Third Prize winners and a number of Honorable Mentions. Excellent organizations, award-winning instructors and students will be granted with certificates of honor.

ii. The event organizers will print the 2nd China ASEAN Youth Art Exhibition Portfolio.

X. Requirement for Submission

i. Layout for manuscript: Please note the country, school and name and age of the painter, the title and meaning of the work at the bottom right corner on the back of the manuscript in legible handwriting.

ii. Fill in the application form for 2022 China ASEAN Youth Art Exhibition (see attachment 1).

iii. Methods for Submission:

Applicants in ASEAN countries submit e-paintings (scanned version of manuscript). Please send the e-painting to gxpaffc@wsb.gxzf.gov.cn or 1228100997@qq.com.

March 31st, 2022

People's Association for Friendship with Foreign Countries

Guangxi Zhuang Autonomous Region

P.R.China

Attachment I.

The Second China-ASEAN Youth Painting Exhibition
Application Form

County		Name	
Gender		Age (Group)	
School		Instructor	
Name of Art		Painting Category	
Description			
Size of Painting (Measured by centimeter)		E-Mail	
Address		QQ/WeChat	

Attachment II.

Requirement for Submission of E-Painting

E-painting shall be scanned version of original manuscript (e-painting by ordinary camera shooting not recommended) and the description (attached information included) shall all be colored scanned copy.

i. Size: 5-10M

ii. Resolution: 600dpi

iii. Format: jpg

iv. Naming of document: Country-School-Name-Age-Name of
Painting